

August 11, 2019

Call to Worship: Matthew 5:17-20 ¹⁷ "Do not think that I came to destroy the Law or the Prophets. I did not come to destroy but to fulfill.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Feed the Children

Membership Class 10:00am

Order of Service

Praise & Worship/Singing		Song Leader/Youth
Welcome/Announcements		Mr. Jake Fehr
Congregation (Offering)		Song Leader/Youth
Message	(Order in The Kingdom)	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing		Song Leader/Youth/Pastor Diedrich Harms

Activities for the Week of August 11-17

- ❖ Tuesday 7:30pm Baby Shower (Girl) for Cornella Schmitt at the Fellowship Hall , all Ladies please bring a snack
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ❖ Saturday Fundraiser for Pete Fehr at the SMS Fellowship Hall, Bake Sale starting at 10:00am and Supper at 5:00pm. They will be serving Beef & Chicken Fajitas with rice & beans, and Texas Brownies for dessert

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to John and Cornella Schmitt, they are blessed with a baby girl, Serena Ellis born July 28th.
2. Jake and Lena Neufeld say Thank you for all the meals, gifts and visits they have received.
3. Henry and Aganetha Neudorf say Thank you for all the prayers they have received, they are also asking for continued prayer.
4. We have the privilege of having Ceasar Dyck here, he is offering guitar lessons for anyone who is interested. Sign-up forms are in the Lobby or contact the office at 432-758-0059.
5. August 25th Fundraiser for Hein Giesbrecht from El Valle at the SMS Fellowship Hall, Lunch starting at 11:00am, they will be serving Homemade Pizza, Salad and dessert.
6. SMS is still looking for a German and Art Teacher, if anyone is interested please go by the school office or contact one of the school board.

Pray For...

1. A safe trip for Pastor Harms and Kevin Reimer as they are flying to Paraguay.
2. All those that went to the Couples Retreat.
3. All those that are battling illnesses, Henry Neudorf, Maria Friesen, and Pete Fehr.

August 11, 2019

Aufruf zur Anbetung: Matäus 5:17-20 ¹⁷Denkjt nich daut ekj jekomen sie Moses sien Jesaz, un daut waut de Profeeten jeliheet haben, to nuscht to moaken. Ekj sie nich jekomen daut äwatsied to brinjen, oba to erfellen.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht nach Feed the Children

Mitgliedschaftsklasse 10:00am

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang		Song Leader/Youth
Willkommen/Bekanntmachungen		Mr. Jake Fehr
Versammlung (Opfer)		Song Leader/Youth
Botschaft	(Ordnung em Himmel Rick)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen		Song Leader/Youth/Pastor Diedrich Harms

Pläne für diese Woche von August 11-17

- ❖ Dienstag 7:30pm Baby Shower (Girl) für Cornella Schmitt im Gemeinschaftssaal, alle Frauen bitte bringt einen Imbiss
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ❖ Samstag Fundraiser für Pete Fehr beim Gemeinschaftssaal, Bake Sale ab 10:00am und Abendessen um 5:00pm. Sie werden Beef & Chicken Fajitas mit Reis & Bohnen servieren, und Texas Brownies zum Nachtsch

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an John und Cornella Schmitt, sie wurden mit einem Mädchen Serena Ellis gesegnet, geboren den 28. Juli.
2. Jake & Lena Neufeld bedanken sich für all die Mahlzeiten, Geschenke und Besuche die sie erhalten haben.
3. Henry und Aganetha Neudorf bedanken sich für alle Gebete die sie erhalten haben, sie bitten auch um weiter für ihnen zu beten.
4. Wir haben das Vorrecht Ceasar Dyck hier zu haben, er bietet Gitarrenunterricht für alle Interessierten an. Anmeldeformulare sind im Foyer oder kontaktieren Sie das Büro unter 432-758-0059.
5. Den 25. August ist ein Fundraiser für Hein Giesbrecht aus El Valle beim SMS Gemeinschaftssaal, Mittagessen ab 11:00am, sie werden Homemade Pizza, Salat und Dessert servieren.
6. SMS sucht nach einen Deutsch- und Kunstlehrer, wenn jemand interessiert ist, wenden Sie sich bitte an das Schulbüro oder an einer der Schulkomitee.

Betet Für...

1. Eine sichere Reise für Pastor Harms und Kevin Reimer, da sie nach Paraguay fliegen.
2. Alle Paare die zur Pärchen Freizeit führen.
3. Alle, die mit Krankheiten zu kämpfen haben, Henry Neudorf, Maria Friesen und Pete Fehr.

Mennonite Evangelical Church

Email: mecsecretary0059@gmail.com

Website: www.mecseminole.org

Office #: 432-758-0059

Asst. Pastor Jake Fehr Office Hours

Wednesday, Thursday, and Friday 9:00am-4:00pm

Pastor Diedrich Harms Office Hours

Available for Coffee & Breakfast

Monday: Time Off

Tuesday: 9:00am-4:00pm

Wednesday: 9:00am-4:00pm

Thursday: 9:00am-4:00pm

Friday: 9:00am-4:00pm

Mrs. Judy Harms on Wednesday

Attendance

Sunday Service

English Service: 90

Sunday School: 97

German Service: 361

May God Bless You

Notes

Welcome to MEC
405 NW 23rd St